
Domsands	Båtsällskap  
Styrelsemöte	2015-10-26	

Närvarande:	Tor	Erlandsson,	Viktor	Ågren,	Håkan	Larsson,	Mats	Ohlsson,	Lars	Malmqvist,	Ove	Granath	samt	Göran	
Nilsson	adjungerad	

Inbjudna:	-	

Frånvarnade:	Magnus	Axén,	Karin	Östholm,	Monica	PeNersson,	Jonas	Bengtsson,	Fredrik	Löf  

Protokoll	

1. Öppnande	och	fastställande	av	dagordning	

Tor	förklarade	ordinarie	styrelsemöte	öppnat.	

2. Föregående	protokoll 
Föregående	protokoll	från	styrelsemöte	fastställdes.	

3. Ärenden	

a. Tor	Erlandsson	blir	ny	kanslist	eVer	Göran.	Våra	stadgar	säger	inget	om	aN	styrelsemedlem	även	är	
anställd	av	båtsällskapet.	I	frågor	som	rör	kanslistens	villkor	deltar	denne	inte	i	debaN	eller	ev.	
röstning.	Anställningsavtal	skall	tas	fram	Mats	samordnar.  

b. Arbetsdagen	var	mycket	bra.	Ang	flytbryggor	som	rör	sig	pga.	ingen	hjälp	av	bojar	nu	pga.	y-
bommar.	Kontakta	bryggleverantör	får	råd.	Fredrik		

c. Följebåten,	kontrollera	aN	vi	får	100%	av	bidraget.	Länsförsäkringar	har	lovat	10	000kr.	Karin		

d. Hemsidan.	Mats	Ö	vill	ha	fler	personer	som	hjälper	[ll,	kontrollera	med	resten	av	redak[onen	[ll	
Domsandsbladet.	Mjuk	övergång	från	Domsandsbladet	[ll	bara	hemsidan.  

e. Möte	med	Habo	kommun.	Det	ligger	eN	bygglov	hos	kommunen	som	har	gåN	ut.	Nu	är	det	inte	
möjligt	aN	få	bygglov	längre	utan	markägare	eller	arrendators	skriVliga	medgivande.  

f. Avtalet	med	båthusägare.	En	del	påskriVer	saknas	Göran	mailar	dom	som	saknas.	

g. Bryggorna	på	klubbhus-	och	Habo	sidan	behöver	ses	över.	Kontroll	med	sakkunniga	ger	aN	vi	bör	
söka	vaNendom	om	vi	skall	kunna	förbäNra	sam[digt	som	vi	ersäNer	pålade	bryggor	med	
spontlösning.	Se	pkt	b.  
Renovering	av	tak	på	klubbhuset	är	på	gång,	ställning	på	plats.	

h. Budgetmöte	med	sek[oner	2/11,	kallelse	kommer.	

i. Underlag	för	årsberäNelse.	Tor	uppmanar	alla	aN	skicka	in.	

j. Fingals	hamn.	2	st.	jollar	som	inte	används	av	ungdomssek[onen	flyNas	[ll	Fingal.	



k. Kontroll	av	master	i	mast	stället	som	inte	monteras	under	säsong.	Är	de	inte	uppmärkta	kommer	
de	aN	flyNas	så	ak[va	får	mer	och	bäNre	plats	för	förvaring.	Skrivelse	skall	ut	innan	säsong	2016.  
Båtar	som	inte	sjösäNs	skall	flyNas	[ll	mindre	”aNrak[va”	uppställningsplatser.	Se	över	vilka	som	
inte	sjösäNs	och	fakturera	enligt	[digare	beslut.	

4. Ekonomi		

Vi	följer	planen,	ser	bra	ut.	

Budgetarbete	inför	2016	startar	nu,	gäller	alla.		

Inköp	enkel	aluminiumställning	[ll	DBS.  
Skall	vi	ta	ut	en	fakturaavgiV	för	de	som	inte	får	e-posdaktura?	Utreds	vidare,	risk	aN	vi	förlorar	
medlemmar	som	blir	irriterade	över	struntsummor.  

5. Inkomna	skrivelser	

-	

6. Övriga	frågor	

a. Årsmöte	VäNerns	seglarförbund,	DBS	representeras	av	Anders	Hoffman	+	Tor	eller	Viktor.	

b. 2016-2018	är	DBS	ordförande	för	deNa,	innebär	1	årsmöte	varje	år.	

c. Belysning	nid	landfäste	Bankerydssidan	på	gångbron	över	naturreservatet.	Tor	tar	med	Fredrik	
ONosson.	

d. JäNepriset,	kandidater	togs	fram.	

e. Jultallrik	[ll	sista	mötet	2015,	vem	löser?	

7. Fastställande	av	nästa	möte 
Styrelsemöte	14/12	,	Lasse	skickar	kallelse.		

8. Avslutning	 	

 
Tor	Erlandsson	 	 	 	 Lars	Malmqvist  
Ordförande	 	 	 	 Sekreterare


